
  Oroszlány Város Önkormányzata 

  Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága, 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága, 

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága és 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

 

2/2019. EB ülés 

 

JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült: A Pénzügyi Bizottság, a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság, 

a Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság és az Egészségügyi és 

Szociális Bizottság 2019. február 6-ai együttes, nyílt üléséről 

 

Az ülés helye: Oroszlányi Polgármesteri Hivatal, I. emeleti tárgyalóterem 

 

Jelen vannak: Pénzügyi Bizottság: Papp Péter elnök, dr. Mátics István, Elekes László, 

Gyuga Mihály, Németh Ferenc, Metzger Gyula, Székely Antal, Sólyom 

Jöran és Túri Bernadett bizottsági tagok 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság: Sólyom Jöran elnök, 

Hartyáni László, Gyuga Mihály, Illeg Pál, Przygoczki Ferenc, Székely 

Antal és Hermann Istvánné bizottsági tagok 

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság: dr. Mátics István, Farnadi 

Lászlóné, Orbán Ferenc, Molnár István, Szabó Mihály, Székely Antal, 

Jugovics József bizottsági tagok 

Egészségügyi és Szociális Bizottság: dr. Mátics István elnök, Süli Ildikó, 

Hermann Istvánné, Torma Lajos és Vargáné Vojnár Katalin bizottsági 

tagok 

 

Távol vannak: Egészségügyi és Szociális Bizottság: Hezler Gabriella, Módi Miklós 

bizottsági tagok 

 

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző köszöntötte a bizottságok tagjait, az ülésre meghívottakat. Elmondta, 

hogy a Képviselő-testület hatályos SZMSZ-ének 23. § (4) bekezdése alapján „a több bizottság 

feladatait, hatáskörét érintő előterjesztések megtárgyalása érdekében a bizottságok együttes ülést 

tarthatnak. Az együttes ülés vezetéséről a bizottságok elnökei állapodnak meg. Az együttes bizottsági 

ülés akkor határozatképes, ha azon az egyes bizottságok külön-külön is határozatképesek. Az együttes 

bizottsági ülésen a bizottságok külön-külön hoznak határozatot.” Tájékoztatta a jelenlévőket, hogy a 

bizottsági elnökökkel történt előzetes egyeztetés alapján a mai ülést Papp Péter, a Pénzügyi Bizottság 

elnöke vezeti le.  

Kérése az volt, hogy az előterjesztéseket minden bizottság együttesen tárgyalja (kérdések, 

hozzászólások, módosító javaslatok). A döntéseket a bizottságok külön-külön hozzák meg.  

Elmondta még, hogy a Pénzügyi Bizottság az oroszlányi Önkormányzati Tűzoltó-parancsnokság 

ügyében az együttes ülést követően rendkívüli ülést tart.  

 

Papp Péter PB elnök köszöntötte a megjelenteket. Az együttes bizottság ülését 15 óra 8 perckor 

megnyitotta.  

Megállapította, hogy a Pénzügyi Bizottság határozatképes, mert a 9 fő bizottsági tagból 9 fő jelen volt. 

Kérte, hogy a bizottsági elnökök állapítsák meg határozatképességüket, a bizottságukkal fogadtassák 

el a napirendet.  
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Székely Antal MOSB elnök megállapította, hogy a Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság 

határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 7 fő jelen volt, majd ismertette az ülés napirendi pontját. 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a 

napirendről. 

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

7/2019. (II.6.) MOSB határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága a 

2019. február 6-ai együttes ülésen az alábbi napirendi pontot tárgyalja:  

1. A Képviselő-testület 2019. február 12-ei ülése előterjesztéseinek megvitatása 

- A városi gimnáziumi, szakgimnáziumi és szakközépiskolai tanulmányi ösztöndíjról és a 

tanulók utazási támogatásáról szóló 16/2016. (VII.2.) önkormányzati rendelet 

módosításáról szóló 1/2019. (I.24.) önkormányzati rendelet módosítása  

- Az önkormányzat saját bevételének, valamint adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő 

fizetési kötelezettségeinek a költségvetési évet követő három évre várható összegének 

megállapítása 

- Oroszlány Város Önkormányzata 2019. évi költségvetésének elfogadása 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

 

dr. Mátics István ESZB elnök megállapította, hogy az Egészségügyi és Szociális Bizottság 

határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 5 fő jelen volt, majd ismertette az ülés napirendi pontját. 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a 

napirendről. 

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

27/2019. (II.6.) ESZB határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága a 2019. 

február 6-ai együttes ülésen az alábbi napirendi pontot tárgyalja:  

1. A Képviselő-testület 2019. február 12-ei ülése előterjesztéseinek megvitatása 

- A városi gimnáziumi, szakgimnáziumi és szakközépiskolai tanulmányi ösztöndíjról és a 

tanulók utazási támogatásáról szóló 16/2016. (VII.2.) önkormányzati rendelet 

módosításáról szóló 1/2019. (I.24.) önkormányzati rendelet módosítása  

- Az önkormányzat saját bevételének, valamint adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő 

fizetési kötelezettségeinek a költségvetési évet követő három évre várható összegének 

megállapítása 

- Oroszlány Város Önkormányzata 2019. évi költségvetésének elfogadása 

 

Felelős: dr. Mátics István elnök 
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Sólyom Jöran VFKB elnök megállapította, hogy a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 

határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 7 fő jelen volt, majd ismertette az ülés napirendi pontját. 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a 

napirendről. 

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

16/2019. (II.6.) VFKB határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága a 2019. február 6-ai együttes ülésen az alábbi napirendi pontot tárgyalja:  

1. A Képviselő-testület 2019. február 12-ei ülése előterjesztéseinek megvitatása 

- A városi gimnáziumi, szakgimnáziumi és szakközépiskolai tanulmányi ösztöndíjról és a 

tanulók utazási támogatásáról szóló 16/2016. (VII.2.) önkormányzati rendelet 

módosításáról szóló 1/2019. (I.24.) önkormányzati rendelet módosítása  

- Az önkormányzat saját bevételének, valamint adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő 

fizetési kötelezettségeinek a költségvetési évet követő három évre várható összegének 

megállapítása 

- Oroszlány Város Önkormányzata 2019. évi költségvetésének elfogadása 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

Papp Péter PB elnök ismertette a napirendet.  

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a Pénzügyi Bizottság tagjait, szavazzanak 

a napirendről.  

 

A Pénzügyi Bizottság a napirendet nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

18/2019. (II.6.) PB határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a 2019. február 6-ai 

együttes ülésen az alábbi napirendi pontot tárgyalja:  

1. A Képviselő-testület 2019. február 12-ei ülése előterjesztéseinek megvitatása 

-   A városi gimnáziumi, szakgimnáziumi és szakközépiskolai tanulmányi ösztöndíjról és a 

tanulók utazási támogatásáról szóló 16/2016. (VII.2.) önkormányzati rendelet 

módosításáról szóló 1/2019. (I.24.) önkormányzati rendelet módosítása 

- Az önkormányzat saját bevételének, valamint adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő 

fizetési kötelezettségeinek a költségvetési évet követő három évre várható összegének 

megállapítása 

- Oroszlány Város Önkormányzata 2019. évi költségvetésének elfogadása 

 

Felelős: Papp Péter elnök 
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Papp Péter PB elnök javasolta, hogy az előterjesztéseket minden bizottság együttesen tárgyalja 

(kérdések, hozzászólások, módosító javaslatok). A kapcsolódó döntéseket a bizottságok külön-külön 

hozzák meg.  

 

1. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2019. február 12-ei ülése előterjesztéseinek 

megvitatása 

 

A városi gimnáziumi, szakgimnáziumi és szakközépiskolai tanulmányi ösztöndíjról és a tanulók utazási 

támogatásáról szóló 16/2016. (VII.2.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló 1/2019. (I.24.) 

önkormányzati rendelet módosítása  

 

Székely Antal MOSB elnök ismertette, hogy a megküldött rendelet-tervezetben milyen 

változtatásokat eszközöltek. Ezt a bizottság megtárgyalta. A rendeletet módosítani kell, nem volt elég, 

hogy a múlt hónapban is megtárgyalták. A módosítások elsősorban azért történtek, hogy a 

költségvetésen javítsanak. Igazságosabbnak tarják, hogy a nyári időszakra és az alapfokú 

nyelvvizsgára ne járjon ösztöndíj.  

 

Papp Péter PB elnök elmondta, hogy a 2019. évi költségvetési rendelet-tervezetben ez a tétel már 

csökkentve szerepel. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a Pénzügyi Bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen elfogadta, és 

meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága  

19/2019. (II.6.) PB határozata 

„A városi gimnáziumi, szakgimnáziumi és szakközépiskolai tanulmányi ösztöndíjról és a tanulók 

utazási támogatásáról szóló 16/2016. (VII.2.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló 

1/2019. (I.24.) önkormányzati rendelet módosítása” 

 című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „A városi gimnáziumi, szakgimnáziumi és szakközépiskolai tanulmányi 

ösztöndíjról és a tanulók utazási támogatásáról szóló 16/2016. (VII.2.) önkormányzati rendelet 

módosításáról szóló 1/2019. (I.24.) önkormányzati rendelet módosítása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Papp Péter elnök kérte, hogy szavazzanak a rendelet módosításáról. 

 

A bizottság a rendelet-módosítást nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága  

20/2019. (II.6.) PB határozata 

„A városi gimnáziumi, szakgimnáziumi és szakközépiskolai tanulmányi ösztöndíjról és a tanulók 

utazási támogatásáról szóló 16/2016. (VII.2.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló 

1/2019. (I.24.) önkormányzati rendelet módosítása” 

 című előterjesztés rendelet-tervezetéről 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „A városi gimnáziumi, szakgimnáziumi és szakközépiskolai tanulmányi 

ösztöndíjról és a tanulók utazási támogatásáról szóló 16/2016. (VII.2.) önkormányzati rendelet 

módosításáról szóló 1/2019. (I.24.) önkormányzati rendelet módosítása” című előterjesztés rendelet-

tervezetét. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Székely Antal MOSB elnök kérte a Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága  

8/2019. (II.6.) MOSB határozata 

„A városi gimnáziumi, szakgimnáziumi és szakközépiskolai tanulmányi ösztöndíjról és a tanulók 

utazási támogatásáról szóló 16/2016. (VII.2.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló 

1/2019. (I.24.) önkormányzati rendelet módosítása” 

 című előterjesztés véleményezéséről 
 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „A városi gimnáziumi, szakgimnáziumi és 

szakközépiskolai tanulmányi ösztöndíjról és a tanulók utazási támogatásáról szóló 16/2016. (VII.2.) 

önkormányzati rendelet módosításáról szóló 1/2019. (I.24.) önkormányzati rendelet módosítása” című 

előterjesztést. 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

Dr. Mátics István ESZB elnök kérte az Egészségügyi és Szociális Bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága  

28/2019. (II.6.) ESZB határozata 

„A városi gimnáziumi, szakgimnáziumi és szakközépiskolai tanulmányi ösztöndíjról és a tanulók 

utazási támogatásáról szóló 16/2016. (VII.2.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló 

1/2019. (I.24.) önkormányzati rendelet módosítása” 

 című előterjesztés véleményezéséről 
 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „A városi gimnáziumi, szakgimnáziumi és 

szakközépiskolai tanulmányi ösztöndíjról és a tanulók utazási támogatásáról szóló 16/2016. (VII.2.) 

önkormányzati rendelet módosításáról szóló 1/2019. (I.24.) önkormányzati rendelet módosítása” című 

előterjesztést. 

 

Felelős: dr. Mátics István elnök 
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Sólyom Jöran VFKB elnök kérte a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága  

17/2019. (II.6.) VFKB határozata 

„A városi gimnáziumi, szakgimnáziumi és szakközépiskolai tanulmányi ösztöndíjról és a tanulók 

utazási támogatásáról szóló 16/2016. (VII.2.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló 

1/2019. (I.24.) önkormányzati rendelet módosítása” 

 című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „A városi gimnáziumi, szakgimnáziumi és 

szakközépiskolai tanulmányi ösztöndíjról és a tanulók utazási támogatásáról szóló 16/2016. (VII.2.) 

önkormányzati rendelet módosításáról szóló 1/2019. (I.24.) önkormányzati rendelet módosítása” című 

előterjesztést. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

Sólyom Jöran VFKB elnök kérte a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság tagjait, 

szavazzanak a rendelet-módosításról.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága  

18/2019. (II.6.) VFKB határozata 

„A városi gimnáziumi, szakgimnáziumi és szakközépiskolai tanulmányi ösztöndíjról és a tanulók 

utazási támogatásáról szóló 16/2016. (VII.2.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló 

1/2019. (I.24.) önkormányzati rendelet módosítása” 

 című előterjesztés rendelet-tervezetéről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „A városi gimnáziumi, szakgimnáziumi és 

szakközépiskolai tanulmányi ösztöndíjról és a tanulók utazási támogatásáról szóló 16/2016. (VII.2.) 

önkormányzati rendelet módosításáról szóló 1/2019. (I.24.) önkormányzati rendelet módosítása” című 

előterjesztést rendelet-tervezetét. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

 

Az önkormányzat saját bevételének, valamint adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési 

kötelezettségeinek a költségvetési évet követő három évre várható összegének megállapítása 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, hogy az előterjesztés minden évben a költségvetés megalkotása 

előtt egy kötelezően tárgyalandó napirendi pont. Bemutatják az adósságot keletkeztető ügyletekből 

származó kötelezettségeket és a várható bevételeket.  

Kérdésre elmondta, hogy pénteken minden képviselő megkapta elektronikusan a 2019. évi rendelet-

tervezetet és a táblákat, ami a következő napirendi pont témája. 
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Elmondta, hogy 2019-2022 év között a saját bevételek 50 %-a 1.700.000 E Ft körül van, majd 

ismertette a fizetési kötelezettség összegét is. 

 

Papp Péter PB elnök elmondta, hogy a rendelet-tervezet tartalmazza a Petőfi S. u. 6-7. számú 

ingatlanra, a bérlakások felújítására és az óvoda, valamint belterületi utak korszerűsítésére felveendő 

hitelt és a hozzá kapcsolódó fizetési kötelmeket.  

 

Szabó Mihály bizottsági tag sérelmezte, arra kell várniuk, hogy van, aki most olvassa az anyagot. 

 

Papp Péter PB elnök elmondta, hagy a jelenlévőknek időt, hogy bölcsen tudjanak dönteni. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag problémája az volt, hogy polgármester úr nincs jelen az ülésen. 

 

Papp Péter PB elnök jelezte, hogy polgármester úrnak orvosi kivizsgálásra kellett mennie, ezt az ülés 

előtt jelezte. Alpolgármester úr helyettesíti.  

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, nem ez az első ilyen ülés, amikor polgármester úr nincs jelen.   

Ezt továbbra is sérelmezte. A borbálai terület képviselőjeként nem érti, hogy Oroszlány Város Óvodái 

felújítása, korszerűsítése címszó alatt hitelt kíván felvenni az önkormányzat. Ez nincs nevesítve, de 

nyilván a Borbálai óvodára vonatkozik. Kérése az volt, hogy a keddi képviselő-ülésig ezt tárgyalják át. 

Nem szeretné, ha a borbálai óvoda felújítása hitelből valósulna meg. Találjanak rá költséget és rendes 

soron jelenjen meg, ne pedig hitelfelvétel címszó alatt.  

 

Rajnai Gábor alpolgármester elmondta, hogy az összevont bizottsági ülés egy lehetőség, ezt a témát 

a bizottságok külön-külön is tárgyalhatnák. Polgármester úr távollétében nem tud nyilatkozni, az 

információ továbbítása a feladata. Ha a bizottságok meghozták a döntést, a képviselő-testületi ülésen 

az itt elhangzottak alapján akár a módosítások is megtörténhetnek. Véleménye az volt, hogy bizonyos 

gyorsítást lehet a hitelekkel elérni. Ha arra várnak, hogy összeszedjék egy-egy feladatra a pénzt, az 

időben kitolódik, és azt mindenki tudja, hogy az idő a közbeszerzéseseknek milyen hatalmas 

ellensége. Az alapanyagok, munkaerő árának növekedése drágulást hozhat. Évekkel ezelőtt 

felvetődött, hogy a város útjait egy hitellel rendbe lehetett volna lenni, ennek a terheit viselte volna a 

képviselő-testület és akkor már olyan útjaik lennének, amire nem kellene folyamatosan költeni, nem 

beszélve a bekerülési költségről. 

 

Székely Antal MOSB elnök egyetértett Gyuga Mihály képviselő társával. Ő sem szeretne hitelt 

felvenni, de a költségvetésben nem lát más lehetőséget.  

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy az idő rendkívül szorít és ez figyelembe veendő 

tényező. A bankok közbeszerzése és versenyeztetése plusz időt vesz el. A szeptemberi határidőt nem 

tudják tartani, vagy nagyon belecsúszik a nevelési évbe. Ezért kérte, hogy a grémium vizsgálja meg, 

hogy a beruházás városi pénzből valósuljon meg annak érdekében, hogy minél hamarabb el tudják 

indítani. Véleménye az volt, van olyan téma a város költségvetésében, ami kibírja az esetleges 

csúszást. Ez a beruházás - úgy gondolta, hogy nem bírja ki a csúszást -, ezért kérte, hogy ez direkten 

szerepeljen és ne a hitel feltételes rendszerében jelenjen meg.  

 

Torma Lajos bizottsági tag kérdése az volt, hogy konkrétan mely sorra gondolt? Hisz bruttó 150 M 

Ft-ról van szó. Nem nagyon lát arra lehetőséget, hogy saját finanszírozásból ezt meg tudják oldani, de 

most szívesen hallaná.  

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, bármilyen más sor lehetne a beruházások közül, az önállóan 

vállalt feladatok közül. 

  

Szabó Mihály bizottsági tag kérdése az volt, hogy a közbeszerzési eljárás lefolytatása mennyi időt 

venne igénybe?  
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Dr. Molnár Miléna aljegyző elmondta, hogy a költségvetés elfogadását követően tudják 

megjelentetni az eljárást megindító felhívást, amelyben azt a feltételt tudják jelezni, hogy az anyagi 

fedezet megléte a kormányzati hozzájárulástól függően áll rendelkezésre. Tehát feltételesen 

megindítható a kivitelező kiválasztása, és ha a kormányzati hozzájárulást megkapják, akkor kell a 

hitelt nyújtó pénzintézetet kiválasztani. Az eljárás nem közbeszerzés köteles, hanem az értékhatár 

alatti beszerzés szabályai az irányadók. Ha ez megvan, akkor lehet a kivitelezési szerződést aláírni. 

Márciusban lehet az adósságot keletkeztető kötelezettség vállalásához a kérelmet rögzíteni, 

kormánydöntést követően tudnak szerződni. 

 

Rajnai Gábor alpolgármester elmondta, ha ezt a modellezést követik, időcsúszásról nem lehet szó. 

Fontos az is, hogy a szükségességet mindenki elismeri. Ez a megoldás azért lett választva, mert a 

kötelezően ellátandó feladatokhoz lehet csak kérni a Kormány támogatását. De ha van más ötlet, akkor 

ezt még ma és a képviselő-testületi ülésen megismerhetik. 

 

Sólyom Jöran VFKB elnök kérdése az volt, hogy az óvodához szükséges, közbeszerzésre alkalmas 

tervek rendben vannak-e?  

 

Bartalus László osztályvezető elmondta, hogy a héten összeállították a közbeszerzéshez szükséges 

teljes műszaki dokumentációt, a beruházás oldaláról a megfelelő előkészítés megtörtént.  

 

Papp Péter PB elnök véleménye az volt, hogy itt pontosan a beruházás fő csúszását a 

kormánydöntésre várva fogják elszenvedni, mert ha megtalálnák a költségvetés sorát, akkor már 

holnap elindulhatna a közbeszerzés. A gyorsaságot nem a hitelfelvétel adná meg, hanem az, ha ők 

döntenének a beruházásról.  

 

Székely Antal MOSB elnök elmondta, hogy a pénzügyminiszternek azt kell eldöntenie, hogy egy 

ilyen városnak, ilyen háttérrel engedhető-e egy ilyen hitel. Hogy ez ne tartson sokáig, a döntésben 

segíthetnek neki egy leirattal.  

 

Sólyom Jöran VFKB elnök véleménye az volt, hogy képviselő asszony segítséget tudna nyújtani az 

ügyben, a hozzájárulásával jelentős mértékben csökkenhetne a döntésnek az ideje.  

 

Papp Péter PB elnök egyetértett volna ezzel, ha erről az előterjesztő tájékoztatta volna már képviselő 

asszonyt.  

 

Sólyom Jöran VFKB elnök elmondta, tájékoztatni fogják róla, amint a képviselő-testület erről dönt. 

Ennek semmi akadálya nincs, akár az ülésen is jelen lehet. 

 

Orbán Ferenc bizottsági tag megjegyezte, azt is figyelembe kell venni, hogy a hitel visszafizetése a 

következő képviselő-testületre hárul.  

 

Vargáné Vojnár Katalin bizottsági tag sajnálta, nem látja azt a nyitottságot, hogy a költségvetési 

sorokat újra végignézve elindulhasson ez a beruházás saját önkormányzati beruházásként. Azt érzi, 

hogy képviselő asszony támogatásával induljon egy lobbi, de azt nem érzi, hogy megnézzék még 

egyszer a sorokat, hogy ezt megvalósítsák saját beruházásként.  

 

Papp Péter PB elnök kérte Gyuga Mihály képviselőt, hogy a Polgári Frakció esetleges javaslatát 

készítse el és lehetőleg keddnél előbb nyújtsa be.  

 

Torma Lajos bizottsági tag a hitelfelvétellel kapcsolatban elmondta, volt már olyan hitelfelvétel, ami 

átnyúlt egy cikluson. Példaként említette a sportcsarnok beruházását. A szándékot jónak tartja, várja a 

javaslatokat, legkésőbb kedden dönthetnek róla. 

 

Székely Antal MOSB elnök elmondta, mindenféle javaslatra nyitottak, szívesen tárgyalnak róla, ha 

megérkeznek a javaslatok.  
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15 óra 37 perckor Székely Antal MOSB elnök elhagyta az összevont bizottság ülését. A jelenlévő 

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság tagjainak száma: 6 fő, a Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottság tagjainak száma: 6 fő, a Pénzügyi Bizottság tagjainak száma: 8 fő 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, ez a hitelfelvétel 2022-ig terhelné meg a város 

költségvetését, amivel nem értenek egyet. Van olyan hitelfelvétel, amit támogatnak, példaként 

említette az óvárosi rehabilitációt, de ott is az volt az elképzelés, hogy a ciklus végéig megvalósul a 

beruházás és a hitel visszafizetése megtörténik. De ez már 3 éve húzódik, így ez más téma. Viszont 

felhívta a figyelmet, hogy a Brunszvik, Malomsori és a falusi Meseliget óvodák beruházása sem 

hitelből valósult meg. Mindegyiket a város költségvetéséből kalkulálták ki. Ezért szeretné kéni, hogy a 

beruházás költsége a költségvetésben ugyanúgy álljon rendelkezésre a Borbálai óvoda esetében is.   

 

Papp Péter PB elnök felhívta a figyelmet arra, hogy a belterületi utak felújítására szándékozni felvett 

hitel nem a következő ciklust, hanem az azon átnyúló testületet is terheli, amit nem tud támogatni. 

Belterületi utak felújítására hitelt úgy felvenni, hogy nem csak egy ciklust adósítanak el, hanem még 

egyet, ezt nem tartottak sikertörténetnek. Az óvoda az rövid futamidejű, de ez elhúzódó. Ismételten 

elmondta, hogy várják a Polgári Frakció módosító javaslatát, lehetőleg kedd előtt. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a Pénzügyi Bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal és 

3 tartózkodással elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága  

21/2019. (II.6.) PB határozata 

„Az önkormányzat saját bevételének, valamint adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési 

kötelezettségeinek a költségvetési évet követő három évre várható összegének megállapítása” 

 című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „Az önkormányzat saját bevételének, valamint adósságot keletkeztető 

ügyleteiből eredő fizetési kötelezettségeinek a költségvetési évet követő három évre várható 

összegének megállapítása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

 

Orbán Ferenc tanácsnok kérte a Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 3 igen szavazattal és 

3 tartózkodással nem elfogadta el, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága  

9/2019. (II.6.) MOSB határozata 

„Az önkormányzat saját bevételének, valamint adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési 

kötelezettségeinek a költségvetési évet követő három évre várható összegének megállapítása” 

 című előterjesztés véleményezéséről 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

elfogadásra nem javasolta elfogadásra a Képviselő-testületnek „Az önkormányzat saját bevételének, 

valamint adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési kötelezettségeinek a költségvetési évet 

követő három évre várható összegének megállapítása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Orbán Ferenc tanácsnok 

 

Sólyom Jöran VFKB elnök kérte a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 3 igen szavazattal és 

3 tartózkodással nem elfogadta el, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága  

19/2019. (II.6.) VFKB határozata 

„Az önkormányzat saját bevételének, valamint adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési 

kötelezettségeinek a költségvetési évet követő három évre várható összegének megállapítása” 

 című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága nem javasolta elfogadásra a Képviselő-testületnek „Az önkormányzat saját bevételének, 

valamint adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési kötelezettségeinek a költségvetési évet 

követő három évre várható összegének megállapítása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

Dr. Mátics István ESZB elnök kérte az Egészségügyi és Szociális Bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 3 igen szavazattal és 

2 tartózkodással elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága  

29/2019. (II.6.) ESZB határozata 

„Az önkormányzat saját bevételének, valamint adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési 

kötelezettségeinek a költségvetési évet követő három évre várható összegének megállapítása” 

 című előterjesztés véleményezéséről 
 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „Az önkormányzat saját bevételének, valamint adósságot 

keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési kötelezettségeinek a költségvetési évet követő három évre 

várható összegének megállapítása” című előterjesztést. 

 

Felelős: dr. Mátics István elnök 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata 2019. évi költségvetésének elfogadása 

 

Papp Péter PB elnök elmondta, hogy nullás költségvetés került kiküldésre, a hiányt az előbb tárgyalt 

hitelfelvételekkel és a tartalékok csökkentésével érte el az előterjesztő.  
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Bársony Éva osztályvezető elmondta, hogy a 2019-es költségvetés kialakítását a koncepicóban 

meghatározott ütemterv szerint folytatták. A bizottságok már januárban megkezdték a tárgyalást, a 

javaslatokat pedig keddig tudják fogadni, támogatás esetén pedig beépíteni a költségvetésbe. A 

tervezés során személyes egyeztetésre került sor mind az intézményekkel, mind a szervezeti egységek 

vezetőivel. A dologi kiadások 5 %-os csökkentése után, amit minden terület végrehajtott, még mindig 

jelentős különbség volt a bevételek és kiadások között, ezért ismételt egyeztetéseket is végrehajtottak. 

Feladatokat gondoltak át, prioritást felállítva kerültek meghatározásra a számszaki adatok, a 

bérköltségek felülvizsgálata is megtörtént, az induló költségvetésben az intézményeknél nem került 

biztosításra az üres álláshelyek fedezete, a tartósan távollevők bére tartalékként áll jelen pillanatban 

rendelkezésre. A számszaki adatok között minden közfeladat költségigénye szerepel, ez biztosíthatja a 

feladatok megfelelő szintű ellátását. Az önként vállalt feladatoknál is mindenhol biztosít a rendelet-

tervezet forrást, itt azonban már tükröződik egy-egy költségvetési sor átgondolása. Az adóbevételeiket 

a 2018-as szintre emelték, bízva az ipari cégek jelentős fejlődésében. Amennyiben a májusi adatok ezt 

nem támasztják alá, korrigálni szükséges az előirányzatokat. A bizottsági egyeztetések során felmerült 

ingatlanértékesítés bevétele is. Pár lehetőséget említett: Népekbarátsága u. 18. számú földszinti lakás, 

Alkotmány úti volt falusi iskola, kecskédi úti lakóterület bővítés. 

A bevételi oldalra került még 430 M Ft maradvány, a tényleges maradvány majd a zárszámadási 

rendelettel kerül meghatározásra. A rendelet-tervezet javaslatot tesz 390 M Ft hitel felvételére. 

Amennyiben a képviselő-testület jelen előterjesztést támogatja, akkor megoldódna a Borbálai óvoda 

teljes rekonstrukciója, az ipari parki kérésnek eleget téve a Táncsics M. út korszerűsítése, a 

Népekbarátsága út korszerűsítésének a folytatása és az önkormányzati tulajdonú bérlakások 

felújítására is tartalmaz 60 M Ft összegű forrást. Az idei költségvetést jelentősen terheli az áthúzódó 

pályázatok önrésze. A 2016-ban beadott pályázatok realizálódnak ebben az évben, a 3 éve beárazott 

támogatást nyert költségek azonban ugrásszerűen megnőttek, a támogatás összege azonban minden 

esetben változatlan maradt.  

 

Rajnai Gábor alpolgármester az ingatlanértékesítéssel kapcsolatos felvetésekre elmondta, hogy a 

költségvetés egyensúlyba hozása miatt kerültek be, nem azt jelenti, hogy kötelezően el kell adni, a 

költségvetés módosításakor lehet olyan elemeket betenni, ami nem ennek az eljárásnak a végét tükrözi.  

 

15 óra 48 perckor Székely Antal MOSB elnök visszatért az összevont bizottság ülésére. A jelenlévő 

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság tagjainak száma: 7 fő, a Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottság tagjainak száma: 7 fő, a Pénzügyi Bizottság tagjainak száma: 9 fő. 

 

Papp Péter PB elnök elmondta, ha az iparűzési adóbevétel a jelenlegi szinten marad, véleménye 

szerint feltétlenül hozzá kell nyúlni az önként vállalt feladatokhoz, mert az látszik a táblázatból, hogy 

van egy 1630 M Ft-os önként vállalt kiadási oldal, aminek a bevételi oldala 160 M Ft. Ha az iparűzési 

adó nem növekszik, akkor valószínűleg az önként vállalt feladatokat vagy megtartják, vagy nem lesz 

fejlesztésre önerő. Lehetőség van még arra, hogy felülvizsgálják a vállalkozási építményadókat és 

annak két szintessé tételét. Ehhez az adónemhez utoljára 2011-ben nyúltak, akkor is csökkentették 5 

%-kal, s az infláció sem követte a vállalkozási építmény adót. Kérdésre elmondta, hogy sávos adózásra 

gondolt, ezt már alkalmazták korábban a csatornáknál. 

 

Sólyom Jöran VFKB elnök véleménye szerint szakértők bevonását kéne meggondolniuk, akik 

kifejezetten az adó tényleges megállapításában segítenének az önkormányzatnak. Javasolta, ez 

irányban keressenek megfelelő szakembereket, hogy valóban minden olyan tétel bevallásra kerül-e, 

aminek be kellene. 

 

Rajnai Gábor alpolgármester elmondta, ipari parki cégek is bíznak meg olyan szakembereket, akik 

azt vizsgálják, hogy lehet lefaragni az iparűzési adót. 

 

dr. Mátics István ESZB elnök elmondta, hogy a Várdomb utca minden évben, (már legalább 3 éve) 

mindig szerepel az első rendelet-tervezet 9-es táblájában, a másodikba néha, az utolsóból pedig mindig 

kimarad. 
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A Závory Zoltán és a Várdomb utca rekonstrukciója 170 M Ft körül lenne, ha esetleges pótlólagos 

források keletkeznének, ne feledkezzenek meg erről. A falunak ezen a területén 3 párhuzamos utca 

létezik, a Várdomb, az Erdész és az Alkotmány utcák. Mindhárommal a Závory Z. utca találkozik, 

mely út költségvetési forrása 55.688.000 M Ft. Ha az utca rekonstrukciója lehetővé válna, a Várdomb 

utcára olcsóbb műszaki megoldású tervezést lehetne létrehozni és az megosztaná azt a forgalmat, ami 

a mostani Várdomb utcát terheli. 

 

Torma Lajos bizottsági tag elmondta, észszerű volna megvizsgálni, mi az, amit működés 

szempontjából a városi intézmények meg tudnak mint költséget az idei évben takarítani, és listába 

venné azt is, hogy mik azok az ingatlanok, amik értékesítésre kerülhetnek. 

 

Papp Péter PB elnök elmondta, hogy ez a munka elkezdődött. 

 

dr. Mátics István ESZB elnök elmondta, érdemes megnézni, hogy a Homoki és Svandovszky 

dűlőben hányan laknak. Véleménye szerint ott nagyszámú lakosság él, minimum 3 perceként megy el 

autó, forgalomszámítást még nem végzett, de jelentős az a lakosság, aki életvitelszerűen ott lakik.  

 

Sólyom Jöran VFKB elnök elmondta, hogy a képviselői keretek csökkentése megfogalmazásra 

került. Ez a keret azt a célt szolgálta volna, hogy a 9-es tábla terhére lettek volna elszámolandók. Az 

elmúlt időszakban ez eltért ettől az iránytól.  

 

15 óra 58 perckor Süli Ildikó bizottsági tag elhagyta az összevont bizottság ülését. A jelenlévő 

Egészségügyi és Szociális Bizottság jelenlévő tagjainak száma: 4 fő. 

 

Sólyom Jöran VFKB elnök kérte a jelenlévő képviselőket, hogy a jövőben történő felhasználásnál 

zártabb, kifejezetten csak a 9-es táblához kötődő felhasználást hagyják jóvá. Kérte, hogy a képviselő-

testület a keret szigorú felhasználásról döntsön. 

 

Papp Péter PB elnök elmondta, hogy a felhasználás rendjéről kell a képviselő-testületnek döntést 

hoznia, hiszen minden összeg szabályosan lett elköltve. 

 

Sólyom Jöran VFKB elnök elmondta, igen, szabályosan történt, csak nem a keret létrejötti elvéhez 

képest. 

 

Szabó Mihály bizottsági tag elmondta, hogy a Závory Z. utca rászolgált a felújításra,  de véleménye 

szerint semmilyen problémát nem fog megoldani, ha csak az lenne felújítva. Mindhárom út 

katasztrofális állapotban van.  

 

16 óra 1 perckor Péter Péter PB elnök elhagyta az összevont bizottság ülését. A jelenlévő Pénzügyi 

Bizottsági tagok száma 8 fő.  

 

Szabó Mihály bizottsági tag a képviselői keret felhasználásával kapcsolatban elmondta, amikor 

támogatta ezt a javaslatot, arra gondolt, hogy ez egy szabadon felhasználható keret. Valószínű nem is 

fogja megszavazni, hogy bármi másra kötelezően lehessen költeni. Viszont ez egy jó alkalom egy 

ilyen szoros költségvetésnél, hogy a képviselők a keretüket arra használják fel, hogy könnyítsenek 

bizonyos sorokon. Mire ez a tábla eléjük kerülhetett, addig jó pár egyeztetés lezajlott.  

 

16 óra 2 perckor Papp Péter PB elnök visszatért az összevont bizottság ülésére. A jelenlévő Pénzügyi 

Bizottsági tagok száma 9 fő.  

 

Szabó Mihály bizottsági tag elmondta még, hogy az óvodáknak több korszerűsítése is kikerült a 

költségvetési sorról az ő képviselői kerete terhére. Ha a többi képviselő szeretné, hogy ez a 

költségvetés ne ilyen szoros legyen, lehet ilyen felajánlásokat tenni, és ha nem lesznek ilyen 

támogatások, nem fogja támogatni a költségvetés megszavazását. Azért, hogy ő egy saját döntéséről 

lemondjon, utána meg hitelt vegyenek fel, képviselő társai meg arra költsék a keretet, amire akarják, 
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nem fog ilyen áldozatot hozni. Nyilván szeretné, ha a város működőképes legyen, ez egy olyan 

lehetőség, amivel lehet könnyíteni rajta, akár a hitel felvételen is, azt is lehet csökkenteni.  

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy 2010-2014 között elkezdték a falu rehabilitációját. Első 

lépésként az Ifjúmunkás utca majd a Várdomb köz, Kápolna köz került megépítésre. A következő 

testületre szerették volna megcsinálni az Alkotmány és a Várdomb utcákat. Sajnos váltás történt és ez 

a képviselő-testület áttranszformálta az útfelújításokat, kizárólag a lakótelepi részre.  

A Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsági ülésen tiltakozott az ellen, hogy a képviselői keret 

20 %-kal kerüljön csökkentésre. Ez nem fogja a költségvetést rendbe tenni. Sok apró dolgot tudtak 

finanszírozni, sok olyan dolog került megvalósításra, ami égető volt, de a városvezetés figyelemét 

elkerülte, viszont az ott lakóknak fontos volt, ezért nem támogatta az összeg megkurtítását. 

 

Torma Lajos bizottsági tag nem gondolta, hogy a képviselő-testületnek az utcák használatának 

mennyisége alapján kellene dönteni, mert akkor forgalomszámlálást kellene végrehajtani.  A 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság végzi a dolgát, megvizsgálja a lehetőségeket. Lehet 

menet közben módosításokat tenni. Példaként említette a Kertalja utcát, ahol rengeteg a kátyú, az utcát 

rengetegen használják. Nem szabad ilyen szempontok alapján nézni, a keretszámokat kell 

megvizsgálni, ennek van realitása, és ez mutat a jövőre nézve.  

 

Székely Antal MOSB elnök véleménye szerint azt kellene végiggondolni, hogy miért van olyan 

ellenállás a hitelfelvétellel kapcsolatban, mintha bűn lenne. Eddig a város a hitelfelvételeit nem bánta 

meg. Példákat is említett: útfelújítás Borbálán, Alkotmány út. Ha elkezdik gyűjtögetni a pénzt, 

elvonnak máshonnan, és több év telik el, mire az összeg összejön. Ha viszont az építőipari 

árnövekedést nézik, az kb. 2-3-szor akkora lesz, mint a mindenkori hitel kamata. Most egy egyszeri 

hitelnél kevesebb kamatot fizetnének vissza, mint amit a 2-3 éves csúszással szenvednének el. Vannak 

olyan önkormányzatok, akiknek vissza kellett mondaniuk az elnyert támogatást, mert mire a 

szerződést megkapták, addigra annyira felemelkedtek az építőipari árak, hogy nem tudtak önerőt 

hozzátenni, hitelt meg nem kaptak. Ha ez a város a jövőben olyan költségvetést akar összeállítani, ami 

a többség számára jó és az élhető várost figyelembe veszi, akkor jelentősen át kell strukturálni a 

költségvetést, mert itt csak óvatos megjegyzések vannak politikai alapon, hogy mit kell megnézni és 

mik azok a költségek, amik elszaladtak. Ha nem lenne ilyen ipari parkja Oroszlánynak, és kivennék 

csak az iparűzési adó felét, akkor mi marad? Akkor mit tudnának működtetni? Kérte, ezen 

gondolkozzanak el. 

 

Papp Péter PB elnök elmondta, hogy az 56.871.000 M Ft-ból finanszírozott városi Médiacentrum 

elhagyta az idei legfontosabb bizottsági ülést.  

 

Székely Antal MOSB elnök hozzátette, korábban sem jártak bizottsági ülésre.  

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, tavaly az OSZ Zrt. eladásából szép összeg folyt be a 

városnak. Akkor is elmondta, hogy ne kis dolgokra szórják el a pénzt, hanem nagy dolgokra fordítsák. 

Ez a kérése nem talált megértő fülekre.  

 

Papp Péter PB elnök elmondta, hogy az előző televízióval kötött szerződés néhány 10 M Ft-tal 

olcsóbba került a városnak. 56 M Ft-ért üljön itt a legfontosabb ülésen a televízió részéről valaki.  

 

Székely Antal MOSB elnök véleménye szerint akár itt van a televízió, akár nincs, akár felveszik, akár 

nem, mindenki tudja mennyire elégedett a Médiacentrum működésével. Arról nem is beszélve, hogy a 

felmérésekkel szemben azt állítja, hogy ennek közel sincs akkora hatása és akkora haszna, mint 

amennyit sokan gondolnak róla.  

 

Papp Péter PB elnök ismételten elmondta, módosító javaslatot keddig várnak még az óvoda ügyében.  

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a Pénzügyi Bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről.  
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A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal és 

3 tartózkodással elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága  

22/2019. (II.6.) PB határozata 

az „Oroszlány Város Önkormányzata 2019. évi költségvetésének elfogadása” 

 című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek az „Oroszlány Város Önkormányzata 2019. évi költségvetésének elfogadása” 

című előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Székely Antal MOSB elnök kérte a Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal és 

3 tartózkodással elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága  

10/2019. (II.6.) MOSB határozata 

az „Oroszlány Város Önkormányzata 2019. évi költségvetésének elfogadása”  

című előterjesztés véleményezéséről 
 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „Oroszlány Város Önkormányzata 2019. évi 

költségvetésének elfogadása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

 

Dr. Mátics István ESZB elnök kérte az Egészségügyi és Szociális Bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 3 igen szavazattal és 

1 tartózkodással elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága  

30/2019. (II.6.) ESZB határozata 

az „Oroszlány Város Önkormányzata 2019. évi költségvetésének elfogadása” 

 című előterjesztés véleményezéséről 
 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „Oroszlány Város Önkormányzata 2019. évi 

költségvetésének elfogadása” című előterjesztést. 

 

Felelős: dr. Mátics István elnök 
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Sólyom Jöran VFKB elnök kérte a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal és 

3 tartózkodással elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága  

20/2019. (II.6.) VFKB határozata 

az „Oroszlány Város Önkormányzata 2019. évi költségvetésének elfogadása” 

 című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „Oroszlány Város Önkormányzata 2019. 

évi költségvetésének elfogadása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

Miután több kérdés, hozzászólás nem volt, Papp Péter PB elnök az együttes bizottság nyílt ülését 16 

óra 16 perckor bezárta. 

 

 

K. m. f  

 

 

 

 Sólyom Jöran 

 VFKB elnök VFKB tag 

 

 

 

 Papp Péter 

 PB elnök PB tag 

  

 

 

 Székely Antal 

 MOSB elnök MOSB tag 

 

 

 

 dr. Mátics István   

 ESZB elnök ESZB tag 

 

 

 


